
BE & BECOME & HAPPEN 
 
- ‘Be’ ‘Become’ ve ‘happen’ bu kelimelerin hepsi dilimize ‘olmak’ şeklinde çevrilir. Aralarındaki farkı 
bereber inceleyelim. BE fiili şimdiki, geniş, gelecek ve geçmiş zamanda ‘o anda’ ki durumdan 
bahseder. BECOME fiili ise yukarıdaki örneklerde de görüldüğü gibi bir durumdan başka bir duruma 
geçişi yani dönüşümü anlatır. HAPPEN fiili ise bir olaydan, aktiviteden, etkinlikten bahseder. Örneğin; 
 
I am a teacher.  
Öğretmenim. (Genel bir durum) 
 
I am at home right now.  
Şu an evdeyim. (Şimdiki durum) 
 
I am there tomorrow/I will be there tomorrow.  
Yarın oradayım. (Gelecekte durum) 
 
I have been there.  
Orada bulundum/oradaydım. (Geçmişten şu ana kadar olan durum)  
 
I was in Antalya yesterday.  
Dün Antalya’daydım. (Geçmiş durum) 
 
Over time, the puppy becomes a big dog. 
Zamanla yavru köpek büyük bir köpek haline gelir/olur. (Dönüşüm) 
 
The seeds you planted last year became flowers. 
Geçen yıl ektiğiniz tohumlar çiçek oldu. (Dönüşüm)  
 
What happened to the project we were working on? 
Üzerinde çalıştığımız projeye ne oldu? (Bir olaydan bahsediyor.) 
 
Some changes will happen in the next term.  
Önümüzdeki dönemde bazı değişiklikler olacak. (Etkinlik var.) 
 
- Be ile Become fiileri arasındaki farka başka bir örnekle bakalım. 
 
I became angry when I saw her.  
Onu gördüğümde sinirlendim.  
 
I was angry when I saw her.  
Onu gördüğümde sinirliydim.  
 
- İlk örnekte şahıs onu gördüğünde sinirlendiğini anlatırken, 2. örnekte ise şahsın onu gördüğünde 

zaten kızgın olduğunu yani onu görmeden önce kızgın olduğunu anlıyoruz.



 


